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Algemeen Bestuur Avri 
 
Extra OPENBARE VERGADERING -  
CONCEPT verslag 6 december 2023 
 
(Vergaderzaal Avri te Geldermalsen) 
 

   
Aanwezige AB-leden   
gemeente Buren De heer J.P. Neven Voorzitter DB en AB  
gemeente Culemborg Mevrouw D. Bijvoet Lid AB 
gemeente Maasdriel De heer T. Nettenbreijers Lid AB 
gemeente Neder-Betuwe De heer S.H.R. van Someren Lid AB 
gemeente Tiel De heer R.J. Dijkstra Lid AB  
gemeente West Betuwe Mevrouw J.W. van Vrouwerff Lid DB en AB 
gemeente West Maas en Waal De heer E.J. Slootweg Lid AB   
Gemeente Zaltbommel De heer C.A.H. Zondag Lid AB 
   
Woordvoerder(s) namens Avri De heer W. Brouwer Directeur Avri / secretaris Bestuur 
Notulen Mevrouw B. Koopman Avri 
Gasten De heer S. de Koning Projectleider Avri (agendapunt 7.5) 
   
 

# Subject Besluit / Conclusie 

1. Opening  De voorzitter opent de vergadering om 09.00 uur en verwelkomt alle aanwezigen 
en de heer Slootweg als nieuw AB lid vanuit de gemeente West Maas en Waal. 
 

2. Vaststellen agenda De agenda wordt zonder wijzigingen vastgesteld.  
  

3. Mededelingen • Er wordt door enkele leden benadrukt dat sommige stukken (te laat) zijn 
nagezonden. Dit stelt hen niet in staat de bespreekpunten binnen de 
gemeente te toetsen voor eventueel draagvlak. Het verzoek dan ook om 
deze tijdig(er) te verspreiden. 

 
De secretaris geeft aan dat de frequentie van de voorbereidende RABA-
vergaderingen voor volgend jaar hoger ligt, hiermee zal het aantal nagezonden 
stukken tot een minimum beperkt worden.  
 

• De voorzitter vraagt aan de AB-leden of een aantal van hen willen 
overwegen om ook aan te sluiten als lid van het DB, hierover zal nog 
communicatie worden verzonden.  

 

• De heer Zondag merkt op dat de ambtelijke ondersteuning hinder on-
dervindt om bij de vertrouwelijke stukken te komen.  

De secretaris geeft aan dat ook de vertrouwelijke stukken voortaan rechtstreeks 
naar de ambtelijke ondersteuning verzonden worden.  
 

• De voorzitter geeft aan dat HVC op 7 december, tijdens de aandeelhou-
dersvergadering, heeft ingestemd met de verkenning voor samenwer-
king met Avri en de deelnemende gemeenten. Dit traject kan gezamen-
lijk opgestart worden.  

  

   

4. Ingekomen stukken  

4.1 Brief Provincie Gelderland – 
begroting 2024 

Ter kennisgeving aangenomen. 
 

5. Besluiten- en actielijst  

5.1 Vaststellen verslag AB 12 
oktober 2023 

Besluit: het AB stelt het AB verslag van 12 oktober 2023 ongewijzigd vast.  
 

5.2 Vaststellen verslag AB 2 
november 2023 (openbaar) 

Besluit: het AB stelt het AB verslag (openbaar) van 2 november 2023 ongewij-
zigd vast.  
 

5.3 Vaststellen verslag AB 2 
november 2023 (besloten) 

Besluit: het AB stelt het AB verslag (besloten) van 2 november 2023 ongewij-
zigd vast.  
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Naschrift: dit verslag wordt hiermee openbaar en toegevoegd aan de vergader-
stukken op de website. 
 

5.4 Cumulatieve actielijst en ac-
tieplanning 
 

De actielijst is doorgenomen en wordt aangepast. Actie BS  
 

6. Terugkoppeling uit Plat-
formbijeenkomst 15 novem-
ber 2023 

De secretaris deelt mede dat de platformbijeenkomst van 15 november goed is 
verlopen. Er zijn geen bijzonderheden naar voren gekomen.  
 
De voorzitter merkt op dat er een vraag/opmerking was over de dividenduitkering 
van 750.000 euro welke van Solar naar Avri-realisatie was overgeheveld. Het AB 
heeft eerder besloten deze incidentele middelen aan te wenden om de verhou-
ding vreemd en eigen vermogen meer in balans te brengen. 
 

7. Ter besluitvorming  

7.0 AB voorstel Consequenties 
geamendeerd AB besluit 12 
oktober 2023 stoppen inzet 
verenigingen bij de papier-
inzameling 

De AB leden spreken zich uit over het voorstel.  
 
Zo wordt er gesproken over de eventuele toevoeging van een derde beslispunt 
waarin; de kosten die verband houden met de alternatieven werkzaamheden van 
2024 door de deelnemende gemeenten betaald worden uit hun eigen begroting 
of uit het pluspakket.  
 
De secretaris reageert hierop dat dit bedrag niet uit het pluspakket gehaald kan 
worden, dit had al eerder vastgesteld moeten worden.  
De financiering van de eventuele alternatieven werkzaamheden in 2024 (het 
stukje tussen de 90 en 100%) zal daarom uit de eigen begrotingen van de ge-
meenten moeten worden gedekt.  
 
De secretaris benadrukt daarnaast dat alle ambtelijke voorbereidingen voor de 
invoering van de BEST-tas klaar zijn om maatwerk te kunnen leveren per ge-
meente.   
 
Besluit: het AB stelt het voorstel Consequenties geamendeerd AB besluit 12 ok-
tober 2023 stoppen inzet verenigingen bij de papierinzameling conform vast en 
besluit hiermee: 

1) De meerkosten in 2024 ten gevolge van het verhogen van de afbouw-
regeling in het eerste jaar van 75% naar 90%, te dekken uit de voorzie-
ning afvalstoffenheffing en dit te verwerken in de 1e begrotingswijziging 
2024.  

2) Voor de gemeenten die dat willen, zo snel mogelijk de uitvoering van al-
ternatieve Avri-taken op te pakken.  

 

7.1 AB voorstel Begrotingswijzi-
ging 2024 

Aandachtspunten en vragen vanuit het AB: 

• Mag deze begrotingswijziging zonder zienswijze van de gemeenteraden 
doorgevoerd worden door het AB? 

De secretaris geeft aan dat de zienwijze met name van belang is voor wijzigin-
gen waar het de gemeentelijke gelden rechtstreeks raakt, dat is nu niet het ge-
val. Bij het vaststellen van de begroting is er ruimte voor de gemeenteraden om 
hierover input aan te leveren.   
 

• Omdekselen pdb-containers en het overstappen van 2G naar 5G onvol-
doende duidelijk welke voordelen deze investering met zich meebrengt? 

De secretaris geeft aan dat dit besluit al in 2019 is genomen. Bestickering is toen 
ook besproken, stickers zijn niet efficiënt en werkt niet.  
Daarnaast is het noodzakelijk om te investeren in 5G, om de technische onder-
steuning te behouden. 
 

• In 2024 zal een start worden gemaakt met het onderzoek naar de bestu-
ringsstructuur van de Avri dit n.a.v. de houtskoolschets en het strate-
gisch koersplan, heeft het AB hier al over besloten? 

De secretaris meldt dat dit onderwerp al eerder is besproken in het AB. Er is 
toen besloten om dit op te nemen in de begroting zodat de middelen voorhanden 
zijn. Mocht er daadwerkelijk tot onderzoek worden besloten. 
 

• Vanwege de financiële meevaller in de opbrengsten wordt er gevraagd 
of er aan de voorkant van de raming, van de opbrengsten en tarieven 
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van de afvalstoffenheffing, voldoende rekening kan worden gehouden 
met de areaal-uitbreiding. 

De secretaris geeft aan dat op grond van de BBV-regels Avri voorzichtig moet 
begroten. Standaard wordt er wel altijd rekening gehouden met areaal-
uitbreiding, wat gemiddeld de groei is van de regio. Maar worden daarin geacht 
behoudend te begroten. 
 

• Gevraagd wordt om geen begrotingswijzigingen meer op te nemen over 
onderwerpen waarover het AB nog een besluit moet nemen.  

De secretaris is het hier mee eens en zal in het vervolg erop toezien dat er in het 
DB al gecheckt wordt of dit voldoende is afgevangen. Mocht dit niet het geval 
zijn dan zal er een apart besluit bij het AB ingebracht worden.  
 

• Is het noodzakelijk dat elk investeringskrediet langs het AB gaat, hier 
gezamenlijk naar kijken of dit noodzakelijk is? 

De secretaris wil hier graag het gesprek over aangaan om gezamenlijk tot af-
spraken te komen hoe we bedrijfsvoeringzaken beter inzichtelijk kunnen maken.  
Waardoor het niet meer als beslispunt op het AB komt. De transparantie voor de 
raden blijft gewaarborgd door het investeringsschema in de begroting.  
 
Besluit: het AB stelt het voorstel Begrotingswijziging 2024 met een meerderheid 
conform vast, met uitzondering van gemeente West Betuwe, zij stemmen niet in 
met punt 1a en 1d. Het AB besluit hiermee: 
1. In te stemmen met de eerste begrotingswijziging 2024 waarin: 

a. de gemiddelde afvalstoffenheffing 2024 wordt € 343 (vast tarief € 318, 

variabel tarief gemiddeld € 25 per huishouden), dit is een stijging van € 

1 ten opzichte van de primaire begroting 2024 (programma basispak-

ket); 

b. de kosten van het programma Algemene baten worden bijgesteld; 

c. een deel (€ 350.000) van het investeringskrediet 2024 Medel naar vo-

ren wordt gehaald; 

d. voor totaal € 4.235.000 extra krediet wordt aangevraagd in aanvulling 

op de primaire begroting 2024. 

 

7.2 AB voorstel Verordeningen 
2024 Afval 

Op het voorstel volgt een vraag: 

• Het maximumbedrag voor kwijtschelding is nu 25 euro en is lager dan 
vorig jaar. Voor de inwoners die het financieel moeilijk hebben is dit niet 
wenselijk. 

De secretaris geeft aan dit het variabele deel is (namelijk 25 aanbiedingen) en is 
daarmee gelijk voor alle inwoners. Het aantal kilo’s restafval loopt terug, deze 
stimulans moet er zijn voor alle inwoners.   
 
Besluit: het AB stelt het voorstel Verordeningen Afval conform vast en besluit 
hiermee: 

1. De tarieventabel 2024 vast te stellen met ingangsdatum van 1 januari 
2024; 

2. De wijzigingen van de Verordening Afvalstoffenheffing Avri vast te stel-
len met de ingangsdatum van 1 januari 2024. 

 

7.3 AB voorstel Verordeningen 
P&C cyclus 

Besluit: het AB stelt het voorstel Verordeningen P&C cyclus conform vast en 
besluit hiermee: 
1. De Financiële verordening Gemeenschappelijke Regeling Avri 2023 vast te 
stellen; 
2. De Controleverordening Avri 2023 vast te stellen; 
3. Het Treasurystatuut Avri 2023 vast te stellen; 
4.Het Controleprotocol jaarstukken 2023 vast te stellen. 
 

7.4 AB voorstel Zienswijzenota 
BSR jaarstukken 2022 en 
begroting 2024 

Besluit: het AB heeft kennisgenomen van de Zienswijzenota BSR jaarstukken 
2022 en begroting 2024. 
 

7.5 AB voorstel Geen gebruik 
maken van ontbinding 
koopovereenkomst Medel 

Er wordt gevraagd naar de financiële risico’s van netcongestie 
Secretaris geeft aan dat de eerste jaren de netcongestie nog wel een probleem 
kan zijn, dit zal tot hogere energielasten gaan lijden. Er wordt daarom nu al na-
gedacht over hoeveel er in het begin nodig is aan stroom om daarmee de kosten 
te beperken, door er nu al op te anticiperen.  
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Besluit: het AB stelt het voorstel vast en besluit hiermee geen gebruik maken 
van de optie om de koopovereenkomst te ontbinden voor 15 december 2023. 
 

8. Ter bespreking  

8.1 Strategisch Koersplan Aanbiedingsbrief en koersplan liggen ter bespreking voor.  
De secretaris geeft toelichting, het DB heeft de stukken vastgesteld en voor 
zienswijze en reactie doorgestuurd naar de raden. Er is contact geweest met de 
coördinerend griffier, deze heeft een overzicht aangereikt wanneer de stukken 
aan bod komen voor formele besluitvorming in de verschillende raadvergaderin-
gen. De meeste raden redden het nog in januari a.s. om hierover een besluit te 
nemen maar een aantal raden halen dit niet.  
 
De secretaris heeft met de griffiers afgesproken dat wij voor de raden, die het 
niet redden, de conceptzienswijze krijgen. Vooraf aan de AB vergadering zal dan 
gecheckt worden of deze concepten overgenomen zijn.  
 

8.2 Uitgangspunten en schets-
ontwerp Medel 

De secretaris geeft aan dat er een eerste presentatie gegeven wordt om de eer-
ste inzichten en uitgangpunten te delen van Medel.  
 
Om de raadsleden regelmatig mee te nemen zal het in diverse platformbijeen-
komsten besproken worden. In februari zal het stuk terug komen voor besluit-
vorming op het uitgangsdocument.  
 
Er volgt onder de leden wat discussie over het meenemen van de gemeentera-
den in het besluitvormingsproces. Dit is niet de insteek maar raden dienen wel 
op de hoogte te blijven van de ontwikkelingen.  
De voorzitter geeft aan dat het met de diverse raden gedeeld wordt en waar no-
dig er (op locatie) toelichting gegeven kan worden.  
 
De heer De Koning, projectleider Circulair Ambachtscentum Medel, licht aan de 
hand van een presentatie de eerste ontwikkeling van idee naar concept toe.  
Hierin beschrijft hij de doelen, uitganspunten en eerste concepten die zijn uitge-
werkt. De presentatie is bedoeld ter inspiratie.  
 
De voorzitter geeft na de presentatie aan dat de discussie over hoe de bestuur-
lijke aanpak ingericht moet worden, terug zal keren op de agenda. 
 
De presentatie zal vervolgens gedeeld worden in de platformbijeenkomst van 15 
januari a.s. en wordt op de website geplaatst bij de stukken van deze vergade-
ring.  
   

9. Ter informatie  

9.1 AB informatienotitie Kwijt-
scheldingen 

Ter kennisgeving aangenomen  

9.2 AB informatienotitie Update 
project schone grondstoffen 

Ter kennisgeving aangenomen  

10. Rondvraag Van de rondvraag wordt gebruik gemaakt. 

11. Sluiting De voorzitter bedankt iedereen hartelijk voor afgelopen jaar, ieders inzet, positief 
kritische houding en goede sfeer.. De vergadering wordt op om 10.23  uur afge-
sloten. 
 

 
✓  Acties die bij het gereedkomen van het verslag reeds zijn uitgevoerd, zijn in het verslag gemarkeerd met 

een ‘vinkje’ en komen niet terug in de actielijst. 
 


